
Formandens beretning for 2024  

Det har været et godt år for Ballerup håndbold  
Medlemstallet er steget dette har medført  
mere liv i hallen 
En masse nye børn er kommet til på vores nyoprettede trille trolle hold 
Vores to gode u13 piger Isabella og Filippa er trænere og det er vi i klubben meget glade for at de har påtaget sig denne 
vigtige opgave, at  oplære nye piger og drenge til et forhåbentligt langt håndbold liv i BHC 
Dgi har været en god hjælp, med at få de mindre børn til at se håndboldens vej, gennem deres diggi forløb på de små 
årgange i skolerne  
Mund til mund har dog givet de fleste nye medlemmer så en stor opfordring herfra , tal om BHC opfordrer børn og 
voksne til at komme i hallen og prøv håndbold  
om det er på et af vores børnehold ellers vores gode og hyggelige damesenior hold 

De flere medlemmer har gjort at vi efter sommerferien får mere haltid 
Så nu er det vigtigt at vi følger op på den gode udvikling og forsætter med at synliggøre os, så medlemstallet kan stige 
de kommende år  

Vores u11 drenge A skal til DM i Greve  
Det er vi som klub stolte af 
Ballerup håndbold er kommet på 
landkortet  
Men vi er stolte af alle vores hold 
De har alle haft en flot sæson  
Mange af holdene har eller er tæt på at vinde deres respektive række 

Det gode samarbejde vi har med SIF håndbold fortsætter  
Vi udvider dette med et hold mere U13 piger  

Det bliver en spændende sæson vi går i møde med forhåbentlig nye ansigter i bestyrelsen 

Mads Bang Knudsen / 19. marts 2025 
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